
 

 

 
 

 
 
 

Dagsorden / referat 
 
Pkt. 01  Velkomst v/ kredsformand 

 
 
Pkt. 02 Orientering om kredsens aktuelle situation v/ kredsformand 

LU og EVJ holder i nær fremtid møde med den fynske koordinator for hjortevildt, hvor også Tor-
ben Schultz fra DJ hjortevildtudvalget deltager. Temaet er øget kommunikation og stærkere struk-
tur mellem koordinator og jægerråd. 

Opdatering af medlemslister ved DJ. Husk at sende opdaterede lister til medlemsservice. 

Mandater til repmøde tildeles efter samme model som tidligere. 

Tillidsmandstøj: bestillingslister er netop udsendt pr mail, og skal returneres i excel. 

 

Pkt. 03 Orientering om kredsens aktuelle økonomi v/ kredskasserer 
Budget for 2025: Der er et bredt ønske om et budget, som opdateres løbende. 

Bevillingsudvalget: Formanden for bevillingsudvalget indkalder til teams-møde, hvor kredsbesty-
relsen diskuterer fremtiden for uddeling af kredspulje-penge.  

 

 

Kreds 5 

Emne: Kredsbestyrelsesmøde Kreds 5 
Dato: 16. oktober 2024 Tid: 18.00 
Sted: Bystævnet 13, 5792 Årslev 
Mødeleder: kredsformanden Referent: Peter Bisgaard 

Kredsbestyrelse / HB 

Init. Navn Jægerråd / repræsenterer 

EVJ Ejgil Valdemar Jensen Kredsformand + 

LU Lars Udengaard HB-medlem + 

TSM Tonny Skytt Mikkelsen Kredskasserer A 

ML Morten Loubjerg JR Odense + 

 Vakant JR Assens  

JHF Jacob H. Foged  JR Svendborg + 

JT Jens Thomsen JR Fåborg-Midtfyn + 

BK Bo Kristiansen JR Middelfart (sekretær) + 
 

CH Claus Harboe JR Nordfyn  + 

TA Thomas Albertsen JR Ærø (HB-suppleant) + 

  KS Kurt Hansen JR Nyborg + 

PB Peter Bisgaard JR Kerteminde (referent) + 

 Vakant JR Langeland  

JR = jægerråd, + = deltagelse, a = afbud, - = fraværende  



  

 

Pkt. 04 Orientering om seneste nyt fra Hovedbestyrelsen v/ HB-repræsentanten 

Naturpark Lillebælt: Der er brug for indflydelse, og DJ efterlyser derfor kandidater til denne op-
gave 

Odense Fjordsamarbejde: Også her søger DJ øget indflydelse. Bør Kreds 5 søger om optagelse i 
dette samarbejde. 

 

Pkt. 05 Underskrift af forretningsorden v/alle 
  - forretningsorden vedlagt som bilag. 

 

Pkt. 06 Videre arbejde med funktionsbeskrivelse for koordinatorer, opfølgning af punktet på 
sidste kredsbestyrelsesmøde v/EVJ 
- udkast til funktionsbeskrivelse vedlagt som bilag. Funktionsbeskrivelsen skal ses som et arbejds-
papir til koordinatorer. Kredsbestyrelsen vedtager beskrivelserne, og disse bliver udsendt som et 
bilag til koordinatorer, og bliver fremlagt på mødet 28/11-24. 

 

Pkt. 07 Udstillingstrailer v/LU 
- opfølgning fra sidste møde. LU har undersøgt i andre kredse, og har positive røster med tilbage. 
Administration af trailer og indhold kan evt tillægges en eventkoordinator.  

 

 

Pkt. 08 Tovholder på kredsudstillinger/eventkoordinator v/EVJ 
- opfølgning fra sidste møde: Der arbejdes videre med ideén om et eventteam på 3-4 personer som 
er styret af en eventkoordinator. LU laver en beskrivelse af opgaven. 

 

Pkt. 09 Udfordringer på flugtskydningsbane i Vester Egense 

Udfordringerne blev præsenteret og diskuteret. Kredsbestyrelsen er villige til at købe et nyjæger 
arrangement eller lign. på skydebanen. Prisen må ikke overstige 35.000 kr. + udgifter. 

CH er inhabil, og sendt udenfor døren under dette punkt. 

 

Pkt. 10  Mødekalender 2025. 
   

 

Pkt. 12  Jægerrådsmøder v/alle 

  Odense Jægerråd: 4/2-25 Dalum Hallen 

  Nordfyns Jægerråd 9/1-25 Hemmerslev 26, Særslev 

  Nyborg Jægerråd: 28/1-25 Ørbæk Midtpunkt 

  Kerteminde Jægerråd: 30/1-25 Drigstrup Sognegård 

  Svendborg Jægerråd 30/1-25 

  Faaborg-Midtfyn Jægerråd 12/2-25 Hillerslev Selskabslokaler 

   

 

Orientering og nyt fra Jægerråd v/alle 

Fåborg-Midtfyn 
 

 

Nordfyn 
 

Thorbjørn - Odense Fjord -Fjordens Dag afviklet, NFC Skydebane – Mange timer Natur-
vejleder på besøg ved sidste jægerrådsmøde – mulighed for arrangementer. 



  

 

Odense 
 

Svært at få kommunale medarbejdere eller politikere til at møde op og deltage i arrange-
menter 

Svendborg 
 

3 fra udvalget kan deltage i årsmødet. Prøver at finde flere hænder/aktive til Jægerrrådet 
– aktiviteter, prøver at uddelegere opgaver 

Assens 
   

 

Kerteminde 
 

 

Middelfart 
 

Problemer med Delfin, der slår marsvin ihjel i Lillebælt 
Lillebælt er næsten uden liv på bunden 
Der er blevet reguleret nogle flere måger end tidligere år. 
Hjortelaug har ikke så stor interesse. BK er kontaktperson hvis der ikke er andre 

Nyborg 
 

Ikke så meget siden sidst. 

Ærø 
 

 

Langeland 
 

 

 
 

Pkt. 13  Andre emner (eventuelt) v/ alle 

  Sende vejledning til hvornår, og hvem der er valg. 

  Og hvilke år de respektive jægerråd er valgt. 

 
 
 

 


